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Raadsvragen 

  
 
Beantwoording van de schriftelijke vragen, gesteld door de fractie Seniorenpartij betreffende verstrekking 
budget wijkplatforms.  
 
  
Aan de leden van de Gemeenteraad 
  
Op 15 oktober 2022 heeft de fractie van de Seniorenpartij onder verwijzing naar artikel 36 van het reglement 
van orde voor de vergaderingen van de raad, de navolgende vragen gesteld over de verstrekking van budget 
aan wijkplatforms, het antwoord vindt u onder de vraag: 
 

1. Wat is de reden dat het voorstel pas in het eerste kwartaal van 2023, dus ruim een jaar later na het 

aannemen van de motie, naar de raad wordt gestuurd?  

Het betreft nieuw beleid, dat na het opstellen van het coalitieakkoord 2022-2026 is opgepakt. Daarbij 

kwamen onder meer de volgende aandachtspunten op: 

- Hoe verhoudt dit budget zich tot andere budgetten (zoals het convenant leefbaarheid)? 

- In niet alle wijken zijn er wijkplatforms actief, terwijl er in de gebieden waar wel wijkplatforms zijn ook 

andere bewonersorganisaties actief zijn. Hoe verhoudt deze verscheidenheid zich tot de uitvoering 

van de motie? 

- Vereist een structurele bijdrage dat een specifieke rechtsvorm (bijvoorbeeld vereniging) en worden er 

nog andere eisen / voorwaarden gesteld.? 

- Op dit moment wordt de participatieverordening voorbereid. Om deze verordening een zo integraal 

mogelijk karakter te geven is ervoor gekozen om het fysieke en sociale domein, wanneer het gaat om 

participatiemogelijkheden, met elkaar te vervlechten. Dit betekent een breed gedragen verordening 

waarbinnen de wijkplatforms ook een belangrijke positie zullen krijgen. 

Op dit moment worden deze en andere vraagstukken onderzocht, op basis waarvan het gesprek met de 

wijkplatforms wordt aangegaan, waarna het voorstel richting de raad kan. 

 

2. Heeft het college inmiddels al gesprekken gevoerd met de wijkplatforms? Zo ja, kunt u de raad op 

korte termijn informeren over de voortgang van deze gesprekken?  

Dit gebeurt nadat informatie vergaard is over de vraagstukken zoals bedoeld in het antwoord op de eerste 

vraag.  
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3. Heeft het college inmiddels al een denkrichting met betrekking tot een passend structureel budget 

om toe te kennen aan de wijkaanpak?  

Nog niet. Daarvoor is meer informatie over de bovengenoemde vraagstukken van belang.    

  
Wij gaan er van uit dat wij u voldoende hebben geïnformeerd. 
  
Den Helder, 15 november 2022. 
  
   
Met vriendelijke groet, 
Burgemeester en Wethouders van Den Helder, 

  
  
 
 
 
 

 J.A. (Jan) de Boer MSc.  
 burgemeester 

K. (Koen) van Veen 
secretaris 

 
 


